
Komisia výstavby, dopravy a životného prostredia pri MieZ Košice - Sídlisko KVP 

Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie výstavby, dopravy a životného prostredia pri MieZ Košice – Sídlisko 
KVP, konaného dňa 07.12.2023 o 16.30 hodine v zasadacej miestnosti Miestneho úradu MČ 
Košice-Sídlisko KVP 

 

Prítomní členovia komisie: 

Podľa prezenčnej listiny 

Prítomní zástupcovia vedenia Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP: 

Ing. Ladislav Takáč, PhD. – kontrolór mestskej časti 

Prítomní občania: 

Tajomník komisie: Ing. Jarmila Balážová, PhD. 

 

Program : 

1. Otvorenie 
2. Návrh na VI. zmenu rozpočtu MČ Košice - Sídlisko KVP na rok 2023 
3. Zámer zavedenia parkovacej politiky 
4. Informácia k riešeniu stojísk polopodzemných kontajnerov 
5. Rôzne 
6. Záver 

 

 

Bod programu 1. 

Otvorenie 

 

Komisiu otvoril a viedol predseda komisie pán Marián Koszoru. Privítal všetkých prítomných 

a oboznámil ich s programom rokovania. Zároveň oboznámil komisiu, že bude vykonaná nahrávka 

stretnutia kvôli vytvoreniu zápisnice. 

 

Bod programu 2. 

Návrh na VI. zmenu rozpočtu MČ Košice – Sídlisko KVP na rok 2023 

- predseda predstavil v stručnosti predmetný návrh a poprosil p Takáča o výklad rozpočtu. 

- p. Takáč skonštatoval, že v rámci pohybov a presunov v rozpočte je situácia v súlade so 

zásadami, v rámci operatívnych evidencií aj v rámci jednotlivých fáz rozpočtu. 

- zmeny v rozpočte,  sú najmä z dôvodu toho, že MÚ dostal financie z Lex Ukrajina, no nie všetky 

výdavky sa dali uhradiť a preplatiť z týchto financií, niektoré sa museli prefinancovať, keďže je 

aj kontokorentný účet, takže sú to vlastne len vyrovnávky. 

- Úprava rozpočtu Wifi pre Teba v bežnom príjme 



- Zábezpeka Senior dom 

- V rámci bežných výdavkov narástli ceny na údržbu ciest a chodníkov 

- Ponížili sa výdavky MČ z dôvodu vyplácania podielu daní z mesta KE v 50% podiele. 

- V rámci kapitálových výdavkov – Fotovoltika – nárast financovania z vlastných zdrojov 

- PD navýšenie na Vnútroblok Klimkovičova-Čordákova a iné PD, niektoré PD, ktoré sa neriešili 

ďalej, sa ponížili zdroje. Bolo vysvetlené, ktoré PD sa riešili a pokročili, ktoré sa neriešili. 

- Financie ohľadom financovania komunálneho vozidla Vitra – vrátka nevyčerpaných 

prostriedkov. 

- Na Skate park sa rieši financovanie za autorský a stavebný dozor, odvodnenie mosta. 

- p. Koszoru: ako bude MČ riešiť výpadok príjmov? 

- Ing. Takáč: v prvom rade krátením výdavkov, podľa vývinu situácie vo vláde je šanca na 

zostavenie rozpočtu. Nateraz treba obmedziť kapitálové výdavky. Kapitálové príjmy MČ nemá. 

Len z externých zdrojov financovania, ale tu vystupuje aj spoluúčasť, ktorá predstavuje nemalé 

financie, čerpaním aj z rezervného fondu. V súčasnosti je v rezervnom fonde približne 100 tis. 

Eur z dôvodu toho, že nie sú platby z mesta v plnej výške. 

- p. Koszoru: Pri Skate parku máme 190 tis dotáciu, naša spoluúčasť je už spolu takmer 190 tis 

eur. 

- p. Vojček: , prečo MČ platí odvodnenie mosta, ktoré spravuje mesto KE?  

- p. Balážová: nebolo možné pokračovať v práci 1. etapy Skate parku, pretože inak nemohli 

betónovať plochy bazéna a iné. Platba sa skúsi podať na fondy, aby sa preplatila táto položka. 

Ide o dočasné riešenie, odvodnenie sa musí robiť pri rekonštrukcii mosta s inými prvkami 

a najmä vyčistením vpustov, ktoré neboli už roky čistené. 

- p. Lepeňová: nastolila otázku počtu vyhradených PM pre elektro nabíjacie stanice v rámci novo 

riešeného parkoviska Stierova, aby navrhnutý počet bol správny a riešený do budúcnosti. 

Tvrdí, že existuje vyhláška alebo norma, podľa ktorej sa musí navrhovať počet takýchto stojísk 

na nabíjanie.  

- p. Balážová : je len odporúčanie, aj to nie konkrétne na presnejšie počty, resp. podiely PM. 

Minimálne je treba rozmýšľať nad prípravou a prívodom prípojok, nad čím aktívne pracujeme 

na našom odd. 

 

Uznesenie 20231207/1: 

Komisia VDaŽP odporúča MieZ prerokovať a schváliť VI. rozpočtu MČ KE – Sídlisko KVP na rok 2023 

podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie: 

Za 6 Proti 1  Zdržal sa 0 

Prítomní členovia komisie : 7                    návrh bol prijatý  

 

Bod programu 3. 

Zámer zavedenia parkovacej politiky 

 

- predseda komisie predstavil návrh zámeru zavedenia parkovacej politiky a regulovaného 

parkovania. Doteraz MČ pripravila 8 PD, z toho sa 3 zrealizovali, pričom parkovisko Dénešova 

je pred kolaudáciou. Spomenul regulatívy, ktoré obmedzili možnosti výstavby nových 



parkovísk do zelene a VZN mesta Košice o parkovaní, v rámci ktorého došlo k možnosti 

rozšírenia aj na MČ. 

- Naša MČ sa žiadosťou z mája chce zapojiť do parkovacej politiky. 

- Rieši sa VO na geodetické zameranie sídliska, nie je to kryté v rozpočte, preto je to treba riešiť. 

- Následne sa bude riešiť VO na projektanta POD. 

- Od mesta doteraz nemáme spätnú väzbu na implementáciu parkovacej politiky a pre zatiaľ je 

nekryté financovanie., zameranie a projekty bude financovať MČ, tj 97 tis eur. Predpoklad 

zavedenia by bola druhá polovica r. 2025.  

- p. Lepeňová sa opýtala na VO geodetického zamerania, či už je zverejnené.  

- p. Balážová: čaká sa na odsúhlasenie poslancami, inak je VO pripravené. p. Lepeňová: v čom 

spočíval prieskum, ktorý sme vykonali na sídlisku?  

- p. Balážová: v prieskume sa postupovalo presne podľa manuálu z MMK.  

- p. Lepeňová: Čo má byť výsledkom projektovej dokumentácie za 60 tis eur?  

- p. Balážová: projekt musí byť na celé sídlisko POD, s vyhradenými 4% vyhradených miest ŤZP, 

s TDZ, ZDZ, stavebnými úpravami.  

- p. Lepeňová: Máme nahrubo spočítané, koľko PM môže byť vytvorených?  

- p. Balážová: máme spočítaný aktuálny počet PM po sídlisku KVP, máme množstvo ilegálnych 

PM skoro po každej ulici. Riešením POD sa bude riešiť táto skutočnosť s vysporiadaním 

ilegálnych PM a ich stavebnými úpravami. 

- P. Pach vyjadril svoj pohľad na situáciu – chaotická v tomto smere v meste, a skeptický pohľad 

na to, že finančné krytie bude celé na pleciach MČ, a aj keď sa zrealizuje projektovanie, tak ak 

nebude dotiahnutá hlavne kontrola nad zavedením parkovacej politiky, tak nebude možné to 

dohliadnuť. Realizáciu projektu nevidí v dohľadnej dobe. 

- P. Koszoru sa stotožnil s názorom. Pokračuje tým, aby sa MČ zaoberala alternatívou ísť vlastnou 

cestou, nie s mestom KE v rámci našich kompetencií. Riešenie skôr cez vlastnú internú 

databázu, cez aplikáciu s napojením na databázu, kontrola by sa dala riešiť námatkovo, v rámci 

spolupráce s mestskou políciou. V rámci vyzbieraných peňazí za parkovaciu politiku, keďže by 

sme sa nedelili s mestom, pokryli by sa náklady na réžiu chodu.  

- P. Bartók navrhol riešenie s kartičkami za čelným sklom, uviedol aj príklad zo zahraničia, kde je 

to takto fungujúce. 

- P. Koszoru tiež uviedol, že dôležitosť toho, aby sa to začalo riešiť, aj keď nedokonalo, ale začať, 

pretože dodnes nevieme, koľko reálnych miest naozaj na sídlisku potrebujeme. Nevieme, 

koľko do budúcnosti potrebujeme investovať do ďalšej stavby, príp. sa s mestom naťahovať, 

aby nám to bolo umožnené do nových projektov, kde sa dá posunúť a možno to nebude 

potrebné. 

- P. Bartók uvádza, že zavedením systému sa donúti časť obyvateľov k tomu, aby sa prihlásilo na 

trvalý pobyt, pretože je tu množstvo ľudí bez pobytu.  

- P. Lepeňová súhlasí a uvádza vlastný príklad zistenia, že aké veľké množstvo aj v ich vchode 

bytovej budovy je bez trvalého pobytu. Spája sa to aj s poplatkami za odpad a ďalšie poplatky, 

s trvalým pobytom súvisiace. Aj p. Koszoru potvrdzuje túto skutočnosť. Na jeden taký byt sú 

niekde aj 3 vozidlá zaparkované pred bytovým domom. 

- P. Vojček sa pýta, či máme zrátané približné sumy, o ktoré by šlo pri zavedení parkovacej 

politiky? P. Lepeňová úvahou s vysvetlením predložila sumu 20€ na cca 6000 PM, J. Balážová 

podáva info o úvahe cca 30€ za prvú rezidentskú kartu, zvažuje sa možnosť ďalších kariet pre 



jednu domácnosť. Je potreba správne uvážiť možnosti ďalších rezidentských kariet a príp. ich 

ceny. 

- P. Liptáková sa pýta na konkrétny príklad riešenia poplatkov, či čerpáme údaje z existujúcej 

implementácie parkovacej politiky. Vysvetlenie, čerpanie informácii najmä z Bratislavy, 

vysvetlenie, tam majú v niektorých MČ možnosť len jednej karty, všetci ostatní sú povinne 

odparkovaní ďalšími vozidlami buď v parkovacom dome spoplatnenom alebo majú vozidlá 

inde. 

- P. Vojček uvádza problém s parkovaním viac cez deň ako v noci na ulici Cottbuská, kde kvôli 

prevádzkam a ich neochote sa nemajú obyvatelia možnosť kam zaparkovať.  

- P. Bartók uvádza problém s denným parkovaním pri Aréne Sršňov, kedy rodičia detí zo 

základnej školy sa chodia pozerať na tréningy a nie je možnosť parkovania obyvateľov. 

- J. Balážová usmerňuje, že sídlisko KVP uvažuje so zavedením nočného regulovaného 

parkovania. 

- P. Koszoru uvádza, že je hlavne potrebné začať a zaviesť regulovanie, aj keď nedokonalo, ale 

začať. Nemôžme si dovoliť viac čakať, je treba hlavne zaviesť regulovanie, aj keď s čiastočnou 

kontrolou a prípadne to v čase vylepšovať. 

- P. Lepeňová upozorňuje, že nemáme dobré značenie parkovacích miest. Čiary nevidno, je 

treba vyznačiť čiary, kde ich už nie je vidno. 

- P. Koszoru uviedol, že na Skate park dala MČ 190 tis. Eur, na projekty pre parkovaciu politiku 

treba v blízkej dobe 100 tis. Eur, pričom určite vyššiu prioritu má mať parkovacia politika než 

Skate park. 

- P. Vojček sa pýta na návštevné hodiny po zavedení parkovacej politiky.  

p. Balážová: s návštevníckymi kartami sa počíta s určitým množstvom hodín pre jednotlivcov, 

ako návštevná karta. Čerpanie návrhov k tomu je opäť z Bratislavy. 

 

Uznesenie 20231207/2 

Komisia VDaŽP odporúča Miestnemu úradu pripraviť alternatívny návrh zavedenia a správy parkovacej 

politiky v MČ Košice – Sídlisko KVP bez zapojenia sa do jednotného systému regulovaného parkovania 

mesta Košice. 

Hlasovanie: 

Za 7 Proti 0  Zdržal sa 0  

 

Prítomní členovia komisie: 7      návrh bol prijatý 

 

Uznesenie 20231207/3: 

Komisia VDaŽP odporúča Miestnemu zastupiteľstvu prerokovať a schváliť zámer zavedenia parkovacej 

politiky v MČ Košice – Sídlisko KVP podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie: 

Za 6 Proti 0  Zdržal sa 1  

Prítomní členovia komisie: 7      návrh bol prijatý 



 

Bod programu 4. 

Informácia k riešeniu stojísk polopodzemných kontajnerov 

- Predseda komisie stručne vysvetlil predmet informácie ohľadom riešenia prvých 5 stojísk PPK 

- J. Balážová: prvý projekt – Hemerkova 8, od MČ už šiel súhlas, v dohľadnej dobe má byť 

predložený projekt na Hemerkovu 18, následne ďalšie 3 PKK. 

- P. Lepeňová sa pýta na ďalších navrhovaných 5 PKK, hlavne na Húskovej č. 1, je podľa nej 

excentricky navrhnutá, je to riešenie podľa jej slov ako veľmi nešťastné a nepochopiteľné. Je 

treba umiestniť stojisko niekde inde. Vysvetlenie, že navrhnuté stojiská sa riešili najmä 

z dôvodov podzemných sietí a dochádzkových vzdialeností z bytových domov. 

- P. Koszoru uvádza, že sa už skôr zhodli na dlhšej dochádzkovej vzdialenosti.  

- J. Balážová upozorňuje, že je otázna druhá fáza v réžii MÚ (5 ďalších PPK), nakoľko aj Kosit 

dlhodobo riešil zmluvné vzťahy s mestom. 

- V obvode 1 a 4 nie je ešte navrhnuté nič z PPK. 

- Skúsime preriešiť návrh PPK na Húskovej č. 1, či je možné premiestniť stanovisko vyššie.  

- Ďalšie kontajneroviská sa zachovávajú, p. Koszoru upozorňuje na fakt, že by bolo potrebné 

riešiť klietky, bez uzamykania, len aby sa odpad nerozfúkaval. 

- Aj z dôvodu veľkého výskytu potkanov, je treba riešiť PPK, aby sa zamedzovalo ich rozširovaniu. 

- P. Koszoru: Už v súčasnosti nie sú VKK po sídlisku (v rámci šetriacich opatrení), takým 

spôsobom sa ešte zhorší situácia s odpadom. Do PKK vieme, že sa dostanú aj „vyberači“, ale 

riešením PKK sa šetrí hlavne miesto a pribudnú parkovacie miesta, potom bude menej smradu 

okolo PKK, pretože sú čiastočne pod zemou a nedochádza tak k hnilobnému procesu, odvoz sa 

predpokladá tiež nemej často. Ale nemajú mať senzory, alebo sa to zmenilo? J. Balážová nevie, 

či sú navrhnuté aj senzory. 

 

Uznesenie 20231207/4 

Komisia VDaŽP odporúča Miestnemu zastupiteľstvu prerokovať a vziať na vedomie informáciu k 

riešeniu stojísk polopodzemných kontajnerov v MČ Košice – Sídlisko KVP. 

Hlasovanie:  

Za 7 Proti 0  Zdržal sa 0  

 

Prítomní členovia komisie: 7      návrh bol prijatý 

 

 

Bod programu 5. 

Rôzne 

- Predseda komisie otvoril bod rôzne, uviedol, že má pripravených 5 uznesení. 

- PPK na Cottbuskej podľa p. Vojčeka by vyšlo na veľmi vysoké ceny, pretože tam by bolo 

potrebné prekladať siete a táto položka presahuje vysoké ceny nad 40 tis eur. P. Lepeňová 

uviedla, že okrsok IV. má podzemné kolektory, preto tam asi nie je možné uvažovať s PPK. 



- P. Koszoru uviedol svoj návrh na uznesenie, ktorým žiada o zapracovanie opravu poškodeného 

chodníka na Zombovej 45 zo zadu do rozpočtu na r. 2024. 

- P. Koszoru ukázal kamerový záznam z chodníka. Všetci súhlasili, že chodník je veľmi poškodený 

a zničený, aj že je potrebné ho dať do poriadku. 

- P. Pach uviedol, že MČ každoročne robí ucelené opravy chodníkov a ciest, ktoré má v správe, 

postupne rok po roku sa opravuje.  

- P. Koszoru: Chodníky sa riešili minimálne, preto je žiaduce, aby sa aj tento chodník začal riešiť 

Uznesenie 20231207/5 

Komisia VDaŽP odporúča Miestnemu úradu zapracovať do rozpočtu na rok 2024 opravu  

poškodeného chodníka za Zombovou 45. 

Hlasovanie:  

Za 6 Proti 0  Zdržal sa 0  

 

Prítomní členovia komisie: 6      návrh bol prijatý 

 

- P. Koszoru uviedol svoj návrh na uznesenie, ktorým žiada o zapracovanie opravy poškodeného 

chodníka medzi Húskovou 5 až 9 zo zadu do rozpočtu. 

- Tento chodník teraz nie je zaradený v zimnej údržbe ako A-čkový chodník. Lenže tento chodník 

je hlavná trasa pre obyvateľov časti Zombovej ulice, keďže tento chodník využívajú na 

dochádzku k MHD. Je veľmi využívaný, preto ho treba preradiť do A-čkovej kategórie. Chodník 

je navyše tak klopený, že ak sa tam nazráža voda a zamrzne na ľad, a včas sa neposype, ľudia 

tam padajú. Je tam prepadnutý aj kanál po teplovodných prekopávkach. Reklamácie neboli 

úspešné, preto sa navrhuje, aby sa rekonštrukcia riešila v réžii MČ. 

Uznesenie 20231207/6 

Komisia VDaŽP odporúča Miestnemu úradu zapracovať do rozpočtu na rok 2024 opravu  poškodeného 

chodníka za Húskovou 5 až 9. 

Hlasovanie:  

Za 6 Proti  0 Zdržal sa 0  

Prítomní členovia komisie: 6      návrh bol prijatý 

 

- p. Koszoru, ako už na poslednom rokovaní komisie spomínala p.Trembecká, že do pôvodných 

detských ihrísk  sa neinvestuje potrebná údržba a stým spojené financie. Niektoré prvky sú 

poškodené, deti si ničia oblečenie, pretože prvky sú zničené a poškodené. P. Koszoru žiada, 

aby sa investovalo aj do opráv a údržby týchto detských ihrísk.  

- Naviac poškodených ihrísk je v okrsku č. 3, najmä vo vnútrobloku Hemerkova – Húskova, nad 

OC Klas, na DI Húskova sa síce podarilo doplniť hojdačku, no navrhuje vymeniť prvok na 

hádzanie lopty za iný prvok, napr. kolotoč,  doplniť lavičky  

- P. Pach uvádza, že niektoré staršie ihriská sa môžu zrušiť časom, pretože vznikajú nové. 

- Ihriská v areáloch materských škôl – viacero členov doplnilo informáciu, že v priestoroch MŠ 

zvykne byť zakázané sa zdržiavať. 

 



Uznesenie 20231207/7 

Komisia VDaŽP odporúča Miestnemu úradu zapracovať do rozpočtu na rok 2024 obnovu prvkov na 

starších detských ihriskách v obvode 3. 

 

Hlasovanie: 

Za 6 Proti  0 Zdržal sa 0  

Prítomní členovia komisie: 6      návrh bol prijatý 

 

- P. Vojček upozorňuje, na mantinely, ktoré sa zobrali zo športoviska na Cottbuskej, pretože 

teraz sa to športovisko dá využívať len na basketbal. Dovtedy sa tam mohli hrať aj futbal či 

hokej, ale bez mantinelov to nie je možné. Aj keď výzorovo to vyzerá lepšie bez nich, no plnili 

účel. Žiada preto, aby sa mantinely vrátili späť. Deti sa aj pri bicyklovaní napichujú na pletivo, 

vznikajú úrazy a tržné rany. 

 

- P. Koszoru predstavuje ďalší návrh, ktorý sa týka zakúpenia techniky na odstránenie burín na 

cestách, chodníkoch a schodiskách, aby sa šetrila ľudská sila a zefektívnila práca na čistote 

sídliska 

 

Uznesenie 20231207/8 

Komisia VDaŽP odporúča Miestnemu úradu zapracovať do rozpočtu na rok 2024 zakúpenie techniky 

na odstránenie burín na cestách, chodníkoch a schodiskách. 

 

Hlasovanie: 

Za 6 Proti  0 Zdržal sa 0 

Prítomní členovia komisie: 6      návrh bol prijatý 

 

- P. Koszoru žiada, aby MČ riešila obnovu vodorovného dopravného značenia parkovacích 

miest tam, kde čiary už nie je vidieť.  

- P. Pach uvádza aj parkoviská zo zatrávňovacích panelov, ktoré nemajú značenie, autá parkujú 

naširoko a po vyznačení by sa možno aj ďalších 10 PM mohlo zaparkovať. 

- P. Pach: V podchode na Moskovskej pri Iskre, dalo by sa tu riešiť tieto múry, napr. zasadením 

brečtanu, alebo inej popínavej rastliny, aby sa tie steny dali do štýlu zelené steny hlavne pre 

vizuálny efekt. P. Lepeňová sa ponúkla, že na jar môže doniesť. 

- P. Lepeňová sa pýta, čo bude zo zadu na Húskovej č. 13 – 15.  

- p. Balážová : sú tam vodozádržné opatrenia – dažďová záhrada, ktorá sa už finalizuje.  

 

Uznesenie 20231207/9 

Komisia VDaŽP odporúča Miestnemu úradu zapracovať do rozpočtu na rok 2024 obnovu vodorovného 

dopravného značenia parkovacích miest. 



 

Hlasovanie: 

Za 6 Proti  0 Zdržal sa 0 

Prítomní členovia komisie: 6      návrh bol prijatý 

 

Bod programu 6. 

Záver 

- predseda komisie poďakoval členom za účasť a konštruktívnu diskusiu. 

 

V Košiciach 09.12.2023  

Zapísal: Jarmila Balážová, PhD.                                                                                        Schválil: Marián Koszoru 

 

 

 

 

Uznesenia komisie VDaŽP zo 07.12.2023 

 

 

 

K bodu 2: 

Návrh na VI. zmenu rozpočtu MČ Košice - Sídlisko KVP na rok 2023 

Uznesenie 20231207/1 

Komisia VDaŽP odporúča Miestnemu zastupiteľstvu prerokovať a schváliť VI. zmenu rozpočtu MČ 

Košice – Sídlisko KVP podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie: 

Za 6 Proti 1  Zdržal sa 0 

Prítomní členovia komisie : 7                    návrh bol prijatý  

 

K bodu 3.  

Zámer zavedenia parkovacej politiky 

 

Uznesenie 20231207/2 



Komisia VDaŽP odporúča Miestnemu úradu pripraviť alternatívny návrh zavedenia a správy parkovacej 

politiky v MČ Košice – Sídlisko KVP bez zapojenia sa do jednotného systému regulovaného parkovania 

mesta Košice. 

Hlasovanie: 

Za 7 Proti 0  Zdržal sa 0  

Prítomní členovia komisie: 7      návrh bol prijatý 

 

Uznesenie 20231207/3: 

Komisia VDaŽP odporúča Miestnemu zastupiteľstvu prerokovať a schváliť zámer zavedenia parkovacej 

politiky v MČ Košice – Sídlisko KVP podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie: 

Za 6 Proti 0  Zdržal sa 1  

Prítomní členovia komisie: 7      návrh bol prijatý 

 

 

K bodu 4. 

Informácia k riešeniu stojísk polopodzemných kontajnerov 

 

Uznesenie 20231207/4 

Komisia VDaŽP odporúča Miestnemu zastupiteľstvu prerokovať a vziať na vedomie informáciu k 

riešeniu stojísk polopodzemných kontajnerov v MČ Košice – Sídlisko KVP. 

Hlasovanie:  

Za 7 Proti 0  Zdržal sa 0  

 

Prítomní členovia komisie: 7      návrh bol prijatý 

 

K bodu 5. 

Rôzne 

 

Uznesenie 20231207/5 

Komisia VDaŽP odporúča Miestnemu úradu zapracovať do rozpočtu na rok 2024 opravu  

poškodeného chodníka za Zombovou 45. 

Hlasovanie:  



Za 6 Proti 0  Zdržal sa 0  

 

Prítomní členovia komisie: 6      návrh bol prijatý 

 

 

Uznesenie 20231207/6 

Komisia VDaŽP odporúča Miestnemu úradu zapracovať do rozpočtu na rok 2024 opravu  poškodeného 

chodníka za Húskovou 5 až 9. 

Hlasovanie:  

Za 6 Proti  0 Zdržal sa 0  

Prítomní členovia komisie: 6      návrh bol prijatý 

 

 

Uznesenie 20231207/7 

Komisia VDaŽP odporúča Miestnemu úradu zapracovať do rozpočtu na rok 2024 obnovu prvkov na 

starších detských ihriskách v obvode 3. 

 

Hlasovanie: 

Za 6 Proti  0 Zdržal sa 0  

Prítomní členovia komisie: 6      návrh bol prijatý 

 

Uznesenie 20231207/8 

Komisia VDaŽP odporúča Miestnemu úradu zapracovať do rozpočtu na rok 2024 zakúpenie techniky 

na odstránenie burín na cestách, chodníkoch a schodiskách. 

 

Hlasovanie: 

Za 6 Proti  0 Zdržal sa 0 

Prítomní členovia komisie: 6      návrh bol prijatý 

 

 

Uznesenie 20231207/9 

Komisia VDaŽP odporúča Miestnemu úradu zapracovať do rozpočtu na rok 2024 obnovu vodorovného 

dopravného značenia parkovacích miest. 

 

Hlasovanie: 



Za 6 Proti  0 Zdržal sa 0 

Prítomní členovia komisie: 6      návrh bol prijatý 

 


